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Samråd detaljplan – Kårehogen 1:2  

Naturskyddsföreningen på Orust har tagit del av rubricerat planförslag. 

Förslaget har sedan föregående samrådsperiod ändrats avseende de två punkter som vi 

hade synpunkter på då. Det tycker vi naturligtvis är mycket positivt. 

Beträffande eventuella naturvärden i området och behovet av att undersöka detta menar vi 

att svaret är något svepande: ” Det finns inga indikationer på att området innehåller några 

skyddsvärda arter eller naturmiljöer”. Såvida inte denna slutsats grundar sig på att det 

verkligen gjorts någon form av undersökning, anser vi fortfarande att detta måste beläggas. 

Alltså vill vi fortsatt hävda vår synpunkt om en inventering eftersom vi menar att detta alltid 

bör ingå som en del av en ny detaljplan.     
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